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  Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Lotte Neergaard 
Jacobsen (Næstformand), Kim Tiphede Bakholt, 
Malene Linderoth, Bent Sortkær Pedersen, 
Peter Kilt, Iben E. Christensen, Morten 
Pedersen, Christian Hougaard.  
 
Elevrådsrepræsentanter: Deltager ikke 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Rikke Dalgaard 

Bach,  

Søren Skalkhøj Petersen og Marianne Bach.  

 

  

Punkter til dagsorden – referat i kursiv 

  

  

1. Økonomi (30 min) Kort gennemgang v. Søren.  

 

Forventet regnskab: 

Det forventede forbrug er noget større end først 

antaget, hvilket primært skyldes en negativ 

regulering i børnetal + klassesammenlægning på 

7. årgang. 

Betalingen til specialklasserne er fortsat 

stigende, hvilket fortsat udfordrer skolens 

økonomi.  



          

 

 

 

 

 

 

   

   

Der bruges dobbelt så mange penge på at sende 

elever i specialklasser, som der bliver tildelt. Det 

bliver en udfordring at få budgettet til at hænge 

sammen i 2025. 

 

SFO: 

Det forventede forbrug er større end først 

antaget. Det skyldes færre børn i SFO, flere 

lønudgifter fx i forbindelse med ledelsesskift og 

lønudgift til særlig støtte på enkelt elev. 

 

Økonomiudvalg: 

Søren efterspørger en ekstra repræsentant til 

økonomiudvalget, da Kim træder ud af 

Skolebestyrelsen ved udgangen af dette skoleår. 

 

Efterfølgende drøftelse, herunder Aarhus 

Kommunes budgetforlig ift. skoleområdet. 

Nedsættelse af økonomiudvalg.  

Morten og Malene træder ind i 

økonomiudvalget 

 

2. Evaluering af 

forældremøder (15 

min) 

Der har været afholdt forældremøder årgangsvis 

og klassevis. 

Vi ønsker et forældreperspektiv på det fælles 

årgangsmøde. 

Marianne faciliterer en kort proces, så 

forældrestemmerne kommer i spil. 

 

4. årgang: 

- Digital Dannelse, virkelig godt oplæg, men 

måske oplægget kom for sent. Et oplæg om 

digital dannelse må gerne komme tidligere, dvs. 

på yngre årgange.  

 

1. årgang: 



          

 

 

 

 

 

 

   

   

- Den første læsning, oplægget var godt. 

Allerede på dette møde, blev digital dannelse 

nævnt. 

 

9. årgang: 

Kort og præcist. Vi fik oversigt med tider og 

datoer, hvilket var det vi skulle bruge. 

 

8. årgang: 

Godt oplæg, relevant og passende til årgangen. 

 

 

Digital Dannelse er et stort samtaleemne, og 

bestyrelsen ønsker oplæg om dette tidligere end 

4. årgang og gerne på flere årgange.  

 

Logistikmæssigt kan det give problemer at alle 

forældremøderne er placeret i august. En 

mulighed kunne være at nogle møder lå i 

september.  

 

 

3. Forretningsorden, 

årshjul for 

skoleåret 2024/25 

(45 min) 

Gennemgang af Forretningsorden og 

styrelsesvedtægt mhp. på udarbejdelse af 

årshjul og drøftelse af mødeformer og 

mødeledelse.  

 

Jeanette fortalte om nogle af skolebestyrelsens 

kompetencer fra punkt 6: 

- Føre tilsyn 

- Fastsætte principper (ikke regler, men rammer) 

- Godkende budgetter (indflydelse) 

 

Drøftelse: 

 

-Hvilke konkrete temaer kan det udmønte sig i?  

-Digital Dannelse holdt op på faglighed, fx 

kildekritik. 

-Alkolhol og nikotinfri skole (værdisæt, sig nej) 

https://skoedstrupskole.aarhus.dk/media/hjpohxlh/gaeldende-principper-for-skoedstrup-skole.pdf?format=noformat
https://aarhus.dk/media/ubpdkofx/styrelsesvedtaegt.pdf?format=noformat


          

 

 

 

 

 

 

   

   

-Forældreinvolvering, skole/hjemsamarbejde, 

dybere indsigt. 

-Trivsel og faglighed (hvorfor adskille disse) 

-Skolens organisering 

-Samarbejde mellem skole og foreninger (klub, 

sport)  

-Trivsel><mistrivsel (kulturarbejde, dannelse 

gennem hele skolelivet)  

-Kommunikation, AULA, (skole >< forældre) 

 

Mødeafvikling: 

-Gruppearbejde med fast tovholdere, men 

skiftende tematikker. 

 

Iben: Fonde 

Morten, Malene: Økonomi 

Lotte: Dagsorden 

 

 

4. Meddelelser (15 

min) 

Nyt fra formanden: 

Jeanette har udtalt sig på vegne af 

skolebestyrelsen omkring det nye budgetforlig. 

 

Malene er nysgerrig på, hvad der sker med 

skolens bygninger og ejendomme, nu hvor hele 

økonomien ligger hos Aarhus Ejendomme, som 

har underskud. 

 

Skole og Forældre har inviteret  skolebestyrelser 

til møde d.7 november kl. 17.00 på 

Møllevangskolen. To punkter. 

Forstå et skolebudget. 

Generalforsamling og valg til bestyrelsen i Skole 

og Forældre. 

 

Nyt fra ledelse 

Der skal ansættes ny pædagogisk leder i 

udskolingen. Opsigelse fra CG pr 31. 10.2024. 

Samtalerne ligger tirsdag d.5. november fra 

kl.15-19 og tirsdag d.22.november fra kl.15-19.  



          

 

 

 

 

 

 

   

   

Kim har meldt sig og kan deltage begge dage. 

 

Der har været informationsmøde for forældre til 

skolestartere august 2025. 

 

Nyt fra medarbejderrepræsentanter: 

Det går generelt rigtig godt - det er den hårdeste 

periode på året fra sommer og frem til efteråret. 

Skødstrup Fællesuge gik rigtig godt. Særligt i år 

har den været virkelig god, både planlægning og 

afviklingsmæssigt. 

Det rammer også medarbejderne, når en leder 

siger op. Det er hårdt.  

5. Evt.  og 

godkendelse af 

referat og punkter 

til næste møde (5 

min) 

Punkter til næste møde – Søren og Jeanette 

laver mødeplan ud fra input i pkt. 3. 

 


